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SVĚT: Možná jste také na mainstreamu zaznamenali články které upozorňují na nezvykle
rychlé šíření rakoviny, nicméně jejich zdůvodnění samozřejmě příčinu, která se sama
nabízí, obchází.

Dokonce i po nahlédnutí na diskuze můžete zaznamenat, že většina lidí za touto situací hledá různé
zástupné důvody, aniž by si podali jasnou otázku: „Co se stalo v roce 2021, kdy se tento náhlý
vzestup rakoviny projevil?“

Toto popírání skutečnosti je celkem logické. Očkovaní si v žádném případě nepřipustí, že jejich
problémy by mohly způsobit ty „báječné vakcíny.“

Ve svém okolí mám jeden takový případ, kdy 3x očkovaný, který začal mít problémy záhy po poslední
dávce, nevěří, že za těžké srdeční problémy – do té doby zcela zdravého aktivního sportovce – může
tento „zázračný lék.“

Ano, nyní jsme ve fázi tvrdého „popírání,“ která potrvá do doby, než vyjde z pravdou ven i
mainstream. Obávám se však, že to se nikdy nestane.

A nic na tom nejspíš nezmění ani varování odborníků, kteří moc dobře ví, odkud pramení náhlý
nárůst srdečních problémů a rakoviny…

Jeden z nejuznávanějších patologů na světě bije na poplach poté, co pozoroval rychlé šíření rakoviny
u svých pacientů po injekci mRNA.

Dr. Ryan Cole říká, že od roku 2021, kdy byly takzvané vakcíny zpřístupněny široké veřejnosti,
zaznamenal prudký nárůst diagnóz rakoviny.

Před hromadnou očkovací kampaní se v jeho praxi vyskytoval jeden případ rakoviny děložního čípku/
1 – 2 měsíce.

Nicméně od té doby, co veřejnost začala dostávat injekce mRNA, řekl, že je zavalen ženami, které
zemřely na rakovinu endometria. Dr. Cole ve své praxi pozoroval exponenciální nárůst případů
rakoviny endometria na několik případů za měsíc.

„A jeden měsíc bylo až pět žen,“ říká.

Cole říká, že „zazvonil alarm,“ když viděl nárůst případů rakoviny u očkovaných pacientů. Cole,
znepokojený tímto vzorcem, vyhledal odborníka na rakovinu pro potvrzení.

Cole se poradil s Dr. Angusem Dalgleishem, předním britským výzkumníkem rakoviny. Dalgleish
potvrdil, že také pozoroval šokující vzorec u svých vlastních očkovaných pacientů.

Dalgleish Coleovi oznámil, že se nemoc rozšířila „jako požár“ u pacientů s melanomem poté, co jim
byla injekčně podána mRNA injekce proti Covidu.
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„Tito pacienti byli v remisi nebo na tom byli celkově dobře, ale po očkování došlo k náhlé a rychlé
progresi onemocnění,“ řekl Dalgleish.

„Dalgleish zjistil, že u pacientů s melanomem, kteří byli v remisi nebo se jim předtím dařilo dobře,
rakovina vypukla jako požár,“ řekl Cole.

V rozhovoru s Bretem Weinsteinem, bývalým profesorem evoluční biologie, v podcastu DarkHorse
Cole bil na poplach ohledně svých zjištění.

Renomovaný patolog jako jeden z prvních varoval veřejnost před výskytem „turbo rakoviny“ u
očkovaných lidí. Lékaři zaznamenali alarmující nárůst těchto rychle se rozvíjejících a šířících se
rakovin.

Někteří lékaři říkají, že kvůli rychlému nástupu turbo rakoviny mohou jejich pacienti zemřít do týdne
od diagnózy.

„Statistiky nevypadají vůbec dobře,“ řekl Cole v říjnovém rozhovoru s Gregem Hunterem na USA
Watchdog.

„Dostali injekci, které, jak jste řekl, bylo v USA podáno asi 700 milionů dávek, podle CDC. A tato
injekce nebyla vakcína. A média a zaměstnavatelé  je vedli k tomu, aby tomu věřili. Byla to genetická
injekce.“

Varoval také, že injekce mohou vést k různým zdravotním problémům, jako jsou autoimunitní
onemocnění, záněty srdce u mladých lidí, neurologická poškození a dokonce i exacerbace
onemocnění, jako je Parkinsonova a Alzheimerova choroba.

„A abychom to monstrum uvedli do perspektivy, rakovina je na vzestupu,“ stěžoval si Cole.

„Máme potíže.“
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